
STYREMØTE NR. 1-2023,  NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 19-22, 15. februar 2022

Sted: R59, NTNU

Møteleder: Aud Øyen Halås

Kakeansvarlig: Erik Gellein Halvorsen

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Kristian Jakobsen Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad

Eirik Andreas Mortensbakke

Ikke møtt: Eirik Andreas Mortensbakke

Saksliste:

Sak 1/2023: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2023: Kake og sladder

Sak 3/2023: Status oppstart

Sak 4/2023: Forventningsavklaring

Sak 5/2023: Målsetninger

Sak 6/2023: Komitéer

Sak 7/2023: Evaluering utenlandstur

Sak 8/2023: Utenlandstur 2024

Sak 9/2023: Vasan og Birken

Sak 10/2023: Sportslig fremover

Sak 11/2023: Sosialt fremover

Sak 12/2023: Marka Rundt

Sak 13/2023: Generelt

Sak 14/2023: Innkomne saker
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Sak 01/2023 Godkjenne Innkalling og saksliste 1 min

Type sak Vedtakssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack 14. februar til alle styrets
medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 1 godkjennes.

Referat Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 1

Konklusjon Godkjent

Vedtak Innkalling blir vedtatt enstemmig

Sak 02/2023 Kake og sladder 2 min

Type sak Fjas

Saksfremlegger Alle

Saksinfo Innsjekk og sladder

Referat Sak 02 referatføres ikke

Sak 03/2023 Status oppstart 15 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Hvordan har erfaringsoverføringene gått?

Har dere kommet dere greit i gang?

Digitale tjenester
- Slack

- Tips og triks
- Gruppestyre
- bruk av @channel.
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- Slab vs drive. Hva er forskjellen?
- Hjemmesida
- Mail

- Alias
- Signatur
- Maillister
- Hvordan sende mail til mange

- Facebook
- Henvendelser

Greit å vite:
- Refusjon for utlegg
- Spons
- Baksidekontakt
- Hva innebærer Blæst- og materialansvarlig
- Hvis dere trenger hjelp eller har spørsmål

Referat Erfaringsoverføring
● Alle har hatt erfaringsoverføring med de personene som har hatt

vervene i fjor.
● Fått oversikt over det som skal skje fremover
● Nestleder og arrkom tar nye møter senere i semesteret
● Folk er stort sett fornøyd med infoen på slab

Slack
● Kan legge til tidspunkt man legger ut ting

○ Lurt å legge ut ting når folk er aktive
● De som vil kan være med i NTNUI gruppestyre-slack
● Når skal man bruke @ Channel

○ Ikke bruk @ channel på søndager lengre
○ Brukes om endringer på kort varsel/viktig informasjon

Slab/Drive
● Alle erfaringer skal inn i Slab
● Alle dokumenter skal i Drive

Hjemmeside
● De fleste har fått en innføring i hvordan legge ut innlegg
● Thomas fjerner tilgang på hjemmesiden hos det gamle styret

Mail
● Alle kan legge til sine egne mail alias på medlem.ntnui.no
● Alle bør legge til signatur i gmail

○ Navn
○ Verv
○ Tlf
○ NTNUI Logo

● Kan sende mail til påmeldte via nettsiden
○ Havner ofte i søppelposten hvis man ikke bruker

stud.ntnu.no mail
○ Bruk stud.ntnu.no mail så kommer den ikke i søppelpost

● Send mail på blindkopi
Sosiale medier



● Folk har ikke fått tilgang til facebook enda
○ Thomas fikser

● Hvem svarer på instagram?
○ Svar på ting som det kommer
○ Viktig at alt blir besvart

Refusjon utlegg
● Lastes opp på refusjon.ntnui.no

Spons (middager, etc.)
● Bruk formuleringen “fra våre sponsorer Sweco og AØE” når man

legger ut melding på nettsiden/slack
● Noen arrangement kommer fra øremerkede midler fra Sweco

○ Spør nestleder om du er i tvil.
Baksidekontakt

● Bekymringer tas opp med baksidekontakt
● Bør lages alias sånn at hele gruppen kan varsle baksidekontakt

Blæst og materialansvarlig
● Verv som har en plan for hva som skjer og at informasjon

kommer ut i rett tid.
● Hvis noe skal blæstes, ta kontakt med Ane
● Hvert verv legger ut sine arrangementer på Slack
● Ane legger ut på sosiale medier

Hvis dere trenger hjelp eller har spørsmål
● Ta det opp med styret først, før man evt går til tidligere styre.

Sak 04/2023 Forventningsavklaring 15 min

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Hva forventes av deg som sitter i langrennsstyret?

Hva forventer dere av meg?

Hva forventer vi av hverandre?
- Arbeidsmengde
- Når skal man svare på slack/melding/mail?

Hva forventes til styremøtet?
- Dynamikk/form
- Hyppighet/lengde
- Hva skal styremøtet brukes til?
- Hva forventes av saksfremlegger?

Hva forventes til arrangementene våre?
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Referat Hva forventer vi av hverandre som styremedlemmer
● Vise seg frem på treninger og arrangement
● Sørge for at alle (Både nye og gamle) medlemmer føler seg

inkludert
● Ha kontroll på det som skjer rundt

○ Man får spørsmål, så fint å vite hva som skjer og hvem i
styret man kan referere de videre til

● Hjelpe nye medlemmer
○ Tipse om Slack

Hva forventer vi av leder
● Styret forventer at leder skal benytte styret og delegere oppgaver
● Følge opp

Hva forventer vi av hverandre
● Engasjerer seg utenfor sitt verv

○ Viser interesse for andre sine verv
● Hjelpe hverandre hvis man har mye å gjøre i perioder
● Når skal man svare på meldinger/slack/mail

○ Svare på diskusjoner ila dagen
● Komme forberedt til styremøte

Styremøtet
● Hyppige styremøter (hver 2. eller 3. uke)
● Forsøke å holde de til maks 2 timer
● Saksfremlegger

○ Ordstyrer
○ Sørge for at man kommer frem til en konklusjon
○ Ligger dokument på Slab om hvordan man kan legge frem

saker
Hva forventes til arrangementene våre?

● Være ute i god tid
● Ha en plan for hele semesteret

○ Vite når man skal gjøre forskjellige ting
○ Frister, etc.

● Informere hele styret

Sak 05/2023 Målsetninger 5 min

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo - Hvilke felles målsetninger vil vi ha?
- Hvem vil vi være?
- Hvilke typer medlemmer vil vi ha?
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Referat Målsetninger
● Senke terskelen litt med å tydelige grupper som går sakte på LK

etc.
○ Nedre nivå for bredden
○ Skilek-aktig økt for å senke terskelen for å bli med på økt
○ Fordele styret i flere grupper
○ Vi skal fortsatt ikke drive intro skikurs!

● Kommunisere ut hvor gøy vi har det
○ Rekruttere folk vi vet om som skal søke på studier
○ Bør fortsette å få ut utad at vi er en stor gruppe som tilbyr

både sportslig og sosiale aktiviteter
●

Konklusjon Styret ønsker å senke terskelen for å bli med på økt og jobbe med å
kommunisere hvor gøy vi har det slik at vi kan tiltrekke oss enda flere
medlemmer.

Sak 06/2023 Komiteér 5 min

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo - Søknad
- Aktuelle er trenerkom, soskom, arrkom, webkom, blæstekom
- Hvor mange ønsker dere?
- Dugnadspoeng?

Referat ● Brukte forms i fjor
○ Gjør det samme i år

● Hvor mange ser vi for oss:
○ webkom: 1-2 medlemmer

■ Krever mye kunnskap om programmering
○ trenerkom: 3 medlemmer

■ Hvis ingen fra trenerkom er tilstede tar styret
ansvar

■ Viktig å finne noen som kan være interessert i å
holde onsdagsstyrke

○ arrkom: Helst 1, kanskje 2
○ soskom: 3 medlemmer

■ Forskjellige folk, flere innspill
■ Fint å ha en medlem med bil

○ Blæstekom: 1 medlem
■ Innspill
■ Hjelpe til med design, etc.
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● Styret velger å ikke gi dugnadspoeng for å sitte i komiteer i år
med bakgrunn i at motivasjon bør komme av indre faktorer

● Håkon legger ut form med søknad for komiteer torsdag 16.
februar

● Frist for å sende søknad 24. februar
● Komiteene bestemmes neste styremøte

○ Kom med forslag til da

Konklusjon Lyser ut komiteer 16. februar med søknadsfrist 24. februar
Styret vedtar å ikke dele ut dugnadspoeng for å sitte i komite i år.

Ansvarlig
fremover

Håkon Bakke Kjerstad

Sak 07/2023 Evaluering utenlandstur 15 min

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo God nok informasjon i forkant?

Hvordan var informasjonen underveis?

Opplegget
- Overnatting
- Leiebiler
- Sportslig
- Sosialt
- Annen logistikk
- Varighet

Grei ansvarsfordeling?

Noe annet man bør ta med seg til neste år?

Konklusjon ● Godt informert i forkant
● Ble mye info i en kanal på slack underveis

○ Kan vurdere to slackkanaler neste år
● Overnatting

○ Uheldig at det var så langt mellom stedene i Liberec
■ Forsøk å ha alle på samme plass neste år

○ Noen leiligheter hadde litt for mange personer
■ Kan spørre om man vil bo i en liten/stor leilighet
■ Evt unngå store leiligheter

● Leiebil
○ Burde hatt leiebil (i hvert fall den store) en dag til

● Sportslig
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○ Løst opplegg funket ganske bra
○ Gruppe 2 gikk litt fort på fredag
○ Alt i alt fornøyd

● Sosialt
○ Kanskje droppe middagen ute dagen før rennet

■ Folk er i bobla
■ Tar mye tid
■ Smøre ski

● Varighet
○ Passelig varighet for Tsjekkia
○ Kanskje torsdag-tirsdag neste år

■ Fint å få en dag på ski når folk  ikke er i bobla?
● Ansvarsfordeling

○ Lurt å fordele så mye som mulig
○ Lurt at noen i styret kjører bilen med ski

●

Sak 08/2023 Utenlandstur 2024 10 min

Type sak Diskusjon- og vedtakssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Hvor skal vi legge neste års utenlandstur? Dette bør bestemmes allerede
nå for å sikre tidlig nok booking av overnatting og tidlig nok informasjon
til medlemmene.

Detaljert saksinfo kommer først på styremøtet!

Referat

Konklusjon

Vedtak

Sak 09/2024 Status Vasan/Birken 10  min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Herborg Skjelle

Saksinfo Plan for vasan
- Buss
- Overnatting
- Sosiale tiltak
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- Frokost
- Reiseleder
- Blæst

Status Birken
- Status
- Hvordan få med flest mulig på Birken? Dette er en fin inngang for

nye medlemmer!
- Hvem skal ha ansvar for årets birkenradio?

Referat Vasan
● Buss og overnatting er booket

○ Madrassovernatting
● 20 min fra start
● Arrangørbusser til start
● En del eksterne som har meldt seg på
● Bussen hjem går 18:00
● Sosiale tiltak på bussen
● Reiseleder:

○ Herborg får ikke blitt med
○ Håkon blir reiseleder.

● Blæst
○ Legge ut innlegger på sosiale medier for å klare å fylle

opp 30 plasser i Vasan
Birken

● Overnatting Åmot uskole, alle fikser overnatting selv
● Bussen er bestilt
● Bankettbuss
● Sofia fikser birkenblækka
● Birkenradio

○ Diskuterer på Slack hvem som kan være aktuelle for å ha
ansvaret for radion

● Blæsteansvar
○ Legge en plan frem mot birken hvordan vi skal få med oss

mange

Konklusjon Det meste er klart både for vasan og birken.
Håkon blir reiseleder på vasan

Sak 10/2023 Sportslig fremover 20 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein Halvorsen

Saksinfo Ønsker vi å gjøre noen endringer fra i fjor?
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Forbedringspunkter og tips fra Styret22:
- Tydelighet i gruppeinndeling på økt. Hvis man ikke deler inn i

grupper, må man huske å samle gruppa i pausene.
- Bruke styret i større grad, der disse informeres i forkant og tar

ansvar.
- Lage månedsplan, og prøve å følge denne ved å gjøre seg flid med

arbeidet
- Det er en utfordring at det er stor splittelse i hva folk mener om

draglengde, og neste styre bør ta en skikkelig diskusjon på hvor
lang total dragtid man ønsker som en del av gruppas opplegg.

Hva er den sportslige planen fremover nå som SL, Vasan og Birken er i
nær framtid? Alle sammen se gjennom forslaget før møtet!

HK

Bli-kjent-trening?

Referat ● Ingen store endringer fra i fjor
● Små endringer

○ Sjeldnere 3 hardøkter i uka om høsten
○ Rolig en dag i midtuka

● Lang langtur helga før birken
● Draglengde

○ Større variasjon i drag, draglengde og total dragtid
○ Kortere drag, pyramider, lengre terskeldrag

● Månedsplan
○ Legge den lenger frem i tid på nettsiden

● HK Skiathlon 16. feb
○ Vurderer dugnad i MR løypa istedenfor HK
○ Avklares i kveld om det blir arrangert
○ Erik drar opp i morgen og spar

● HK Teamsprint
○ Må finne en løsning for et rettferdig poengsystem

● Bli-kjent-trening om vinteren
○ Første økt i 2024

● Trening utgår Søndag 26. februar

Sak 11/2023 Sosialt fremover 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Eskil Bakken Aud Øyen Halås

Saksinfo Hva er status for de sosiale arrangmentene fremover?
- MR-bankett
- O-ball
- Kryssefest
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Festlokaler 2023. Forbedringspunkt fra Styret22:
- Et gjentakende problem at vi ikke har lokale. Legge en langsiktig

plan slik at ting kan bookes tidsnok. Høstsemesteret bør bookes
til våren, og våren til høsten. Det må settes av nok midler til leie
av lokaler.

Referat MR Bankett førstkommende søndag
● Tentativ start: 19 i Klæbuveien 54
● Blir pizza, har fått støtte
● Heidis etterpå?

O-ball
● 9. mars
● Trenger 8 edruvakter, 4 på hver vakt

○ 16-21
○ 21-02

● Eskil lyser ut på Slack
● Gir dugnadspoeng

HSK-7 sosialansvarlig møte
● Forslag om fotballturnering og øl-orientering felles for alle HSK-7

gruppene
● Usikkert om dette lar seg gjøre da det må passe for alle gruppene

Kryssefest
● Utsatt på ubestemt tid

Festlokale
● 15 000,-
● Skal holde til

○ Gudenes natteliv
○ Bli-kjent
○ Uka-vors

● Sosialt for styre
○ Onsdag 1. mars karaokebar

Sak 12/2023 Marka rundt 10 min

Type sak Informasjonssak

Saksfremlegger Eirik Andreas MortensbakkeAne Hagset Stavnesli

Saksinfo Status Marka Rundt
- Ikke løype rundt Geitfjellet, men 2x 20km om Skogly
- Ok antall påmeldte sammenlignet med i fjor, svært få i

studentklassen
- Behov for måkedugnad for å tette 5-6 dårlige punkter i løypa

- Torsdag siste mulighet ettersom Bydrift må preparere på
fredag (i tilegg til natt søndag)
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- Vanskelig å beregne hvor mange vi trenger. Bedre med for
mange og at det går fort, enn at noen jobber hele natta.

- Får hjelp av Gamlekara i Skiklubben til å spa på dagen på
torsdag

- Intensiv blestejobb denne uka. Økt budsjett for
facebook-annonser.

Referat Blir mest sannsynlig  måkedugnad torsdag 15. februar
Bestemmes onsdag 15. februar om HK blir avlyst

Konklusjon Oppdatering om HK blir avlyst for å ha måkedugnad blir bestemt i kveld

Sak 13/2023 Generelt 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger
Saksinfo

Ane Hagset Stavnesli
AØE-logoer
Styrebod

Håkon Bakke Kjerstad
Teknikkurs 28. feb

Aud Øyen Halås
Styremerch. Styrevest i år også? Eller noe annet?
Generalforsamling sentralt 14. mars. Hvem kommer?
To stk må merke dagens løype, omtrent 22. mars. Hvem vil gjøre dette?
Vinter-skiO 25. mars
Tiomila 18.-21. mai

Thomas Haugen De Lange
Kort status hjemmeside

Referat Ane trykker AØE-loger til resten av gruppa
AØE-sprint

● Booke NTNUI Blits

Teknikkurs med Sweco
● Teknikkurs 28. februar 18:00 i Henriksåsen
● Viktig at vi er en stor gjeng som viser oss frem
● Samtidig som trening, noen kan bli med på vår økt. Trenger to

instruktører. Trenger ekstra blæst.
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● Håkon legger ut melding på Slack for å få tak i instruktører

Ane ser på muligheter for styremerch
● Størst interesse for styrevest

Generalforsamling sentralt 14. mars. Hvem kommer?
● God stemning blant styret for å stille
● Krasjer med HK Birken spesial

To stk må merke dagens løype, omtrent 22. mars. Hvem vil gjøre dette?
● Må hente merker på Hank
● Kristian og Eskil fikser

Vinter-skiO 25. mars
● Minnestund
● Blæste i gruppa, viktig å få med mange på dette

Tiomila 18.-21. mai
● Styre velger å ikke gå videre med å blæste dette, da de anser

interessen for å være lav så sent i semesteret

Hjemmesida
● Ikke alt som ser veldig bra ut estetisk
● Send Thomas en melding hvis noe på nettsiden ikke ser bra ut

Sak 14/2023 Innkomne saker

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Sosiale arrangementer uten alkohol

Referat Større fokus på arrangementer for hele gruppen uten alkohol
● Så i Tsjekkia at veldig mange hadde det gøy uten alkohol
● Forslag

○ Se på VM og spise kake i auditorium
○ Bingo, quiz kveld?

Konklusjon Styret ønsker å utvikle flere sosiale arrangementer der det ikke
konsumeres alkohol

Neste styremøte: Mandag 6. Mars 19:00
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